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Agendapunt 5b, ontwikkelingen verduurzaming van de 

openbare ruimte 

 

Vragen van Henk Meester, L3B 

 

 

Hebben wij als gemeente ook het convenant 

klimaatadaptief bouwen ondertekend? Of zijn we in 

gesprek om dit te gaan doen?  

 

 

Beantwoording:  

 

 

Nee, dit convenant hebben wij nog niet getekend. Omdat 

klimaatadaptatie voor ons wel een belangrijk thema is, is 

dit wel opgenomen als onderdeel van de richtlijn 

Duurzame Gebiedsontwikkeling en de DIOR en is het een 

van de onderwerpen die aandacht krijgt bij de verdere 

planvorming van Wilderszijde. Bij de uitwerking van de 

duurzaamheidsvisie werken wij het thema 

klimaatadaptatie verder uit. Daarbij betrekken we ook 

het convenant klimaatadaptief bouwen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


